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Utskrift fra møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 4. mai 2021  

Tilstede: Helge Johansen (leder), Guri Bosness, Torill Jørgensen, Arne Langset, Tor Åge Tømmervik 

 

1. Innledning: 

Helge Johansen ønsker velkommen og går rett til punkt 2, gjennomgang av pågående saker: 

 

2. Gjennomgang pågående saker: 

- Sak 01/21 Ny bruk av eldresentret på Tjøtta 

Tor Åge Tømmervik og Arne Langset orienterte: Møte med ledere for lag og foreninger 

gjennomført. Prosjektgruppen fikk mandat til å fortsette arbeidet. Det er avtalt møte med 

Ordfører og Rådmann 5. mai. 

Ansvar: Prosjektgruppen 

 

- Sak 02/21 Endring av fartsgrense på Svinesveien 

Helge Johansen: Har sendt forslag om skilting av skolevei. Får ikke svar. Fortsetter å purre. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- Sak 03/21 Gjengroing Storvatnet 

Tor Åge Tømmervik har vært i kontakt med NIBIO, Rådgivende Biologer AS og 

Statsforvalteren i Nordland for å undersøke mulighetene for å få i gang et prosjekt som 

inneholder 1) Finansiering, 2) Kartlegging og rapport, 3) Eventuelt tiltak på bakgrunn av 

kartlegging.  

NIBIO vil bidra hvis finansiering kommer på plass. Statsforvalteren er positiv og har vært i 

kontakt med Statens Naturoppsyn (SNO). SNO ved Erlend Skutberg skal se på muligheten for 

å komme på befaring i sommer. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik 

 

- Sak 04/21 Nye bord til gapahuken på Tjøtta 

Materialer anskaffet, men har ikke hatt tid til å lage bord enda. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik. 

 

- Sak 06/21 Friluftslivets ferdselsveier. 

Torill Jørgensen orienterer om saken. Det har vært mye godt initiativ men lite koordinering 

mellom grunneiere og idrettslag. Ragna Gunn Bye ved landbrukskontoret i kommunen vil 

derfor inn til et koordineringsmøte. Torill Jørgensen vil stille på vegne av områdeutvalget. 

Ansvar: Torill Jørgensen  

 

- 07/21 Historielaget søker om økonomisk støtte til historisk skilt. 

Guri Bosness orienterer om saken. Finansiering til skiltet er på plass, men søknaden står ved 

lag. Utforming og plassering av skiltet diskuteres. Det diskuteres også hvorvidt 

områdeutvalget har midler og bør støtte historielaget i denne saken. 

Saken avgjort ved avstemming og områdeutvalget vil ikke avse økonomiske midler til skiltet. 

Saken lukkes.  

Ansvar: Helge Johansen.  
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3. Nye saker: 

 

8/21 Forsøpling og parkering i området ved fergeleiet og butikken.  

Tor Åge Tømmervik viste til klage på forsøpling i området rundt butikken og parkeringsplass 

ved fergeleiet, samt problemer med parkering i det samme området. Områdeutvalget har 

fått inn klage på de samme utfordringene tidligere uten at det har blitt funnet en permanent 

god løsning. Ift til parkering har verken kommen eller statens vegvesen vært veldig 

løsningsorienterte.  

Tømmervik har vært i kontakt med Gunnar Jürgensen som disponerer det meste av området. 

Han forklarer at det pågår en opprydding. Det er også hensatt ting og avfall på området som 

Jürgensen ikke rår over, samtidig forklarer han at noe utstyr og ting vil måtte plasseres på 

området som følge av næringsvirksomheten. Jürgensen opplever også problemer med 

parkering i området. 

I områdeutvalget blir det også poengtert at SHMIL har et ansvar med å forhindre forsøpling 

da plassering av kontainere ikke alltid er hensiktsmessig og ettersyn/tømming ikke er 

tilstrekkelig. Det ble diskutert tiltak som vil gjøre området bedre egnet for næring/industri og 

samtidig ivareta det estetiske ettersom dette er et veldig synlig område. 

Tømmervik skal holde dialog med grunneierne og se på løsninger for organisering og 

parkering i området. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik  

 

- Brev til ungdommer/unge voksne med tilknytning til Tjøtta. 

Helge Johansen orienterte om sitt initiativ og tanken bak. Det ble drøftet muligheter for å få 

til utbygging av leiligheter/boliger på Tjøtta jfr tidligere klager. Det ble gitt innspill om at 

mottakere av brevet bør opplyses om at vi planlegger konkrete tiltak opp mot kommunen og 

entreprenør på bakgrunn av svarene. 

Ansvar: Helge Johansen 

 

- Helge Johansen orienterer om at kommunestyret har vedtatt at felles rektor for Søvik og 

Tjøtta skal utredes. Saken diskuteres og vi kan ikke komme frem til at dette vil ha noen 

positive effekter for skolen og læringsmiljøet. Områdeutvalget vil sende høringsuttalelse som 

skissert av Helge Johansen. 

 

4. Eventuelt og til orientering: 

- Kommunens hus i Lysthusskogen skal selges. 

- Hageavfallskontainer har kommet på plass og har allerede blitt tømt en gang. 

 

 

Neste møte 15. juni. 

 

Referent: Tor Åge Tømmervik 


